
 

Mötesanteckningar från PTA-möte 2025-02-26 

Närvarande 

• Från IESÖ: Rektor, lärare samt fritidspedagog 
• Övriga deltagare: PTA-representanter samt föräldrar till barn i årskurs 4–9 

 

Skolan informerar i korthet 

• Alla nior har åkt på studieresa till riksdagen och Tekniska museet i februari. 
• Move with IES schools – en satsning på alla IES-skolor med olika aktiviteter, 

investeringar och teman för bättre fysisk och psykisk hälsa. 
• School Culture – olika aktiviteter genomförs för att göra skolan roligare. 
• Nationella prov är på gång för årskurs 6 och 9, digitalt denna gång. 
• Nationella PI-dagen kommer att uppmärksammas. 
• Skidresan till Romme gick jättebra! Superlyckat! Eloge till alla elever! 
• PTA-disco i september, LAN på höstlovet, skidresan till Romme, Liseberg i maj. 

Information från Mr Åkerstedt om dessa aktiviteter utanför skolan.  
o Syftet är att få ungdomarna att mötas i nya konstellationer, göra annat än 

skolarbete och interagera mellan årskurser. 
o Mr Åkerstedt skickar vidare ett tack till PTA för att vi hjälper till och sponsrar 

dessa aktiviteter – ibland genom finansiering och ibland genom praktisk hjälp. 
o Dessa aktiviteter sker alltid utanför skolans ordinarie tider, dvs. på lov, helger 

etc. 

 

Angående Lisebergsresan 

Mr Åkerstedt hade en fråga till PTA och de närvarande föräldrarna angående avgiften för 
Lisebergsresan. Han vet ännu inte exakt vad kostnaden per elev kommer att bli, men en 
ungefärlig gissning är cirka 750 kr per elev. 

Detta är Lisebergs paketpris för inträde, åkband och matkupong, och varje elev måste betala 
denna avgift för att åka med. IESÖ står för kostnaden för att hyra buss, matsäck etc. PTA 
kommer att sponsra en viss del. Tidigare har PTA sponsrat exempelvis en extra buss. 

Frågan som lyftes var om avgiften är för hög. De flesta föräldrar anser att det är en rimlig 
summa och att upplevelsen och glädjen av att resa tillsammans med skolan är värd 
kostnaden. Mr Åkerstedt inväntar de exakta priserna från Liseberg och återkommer med 
information om dag, tid, pris och anmälan. 

 

 



 

Frågor och diskussioner 

Förbereds eleverna i årskurs 5 för de nationella proven i årskurs 6? 

Ja, skolan förbereder eleverna genom att redan i årskurs 5 prata om eget ansvar och 
förbereda dem på att det kommer att krävas mer av dem i nästa årskurs. I årskurs 6 ökar 
tempot med undervisning på engelska och nationella prov, men skolan stöttar eleverna 
genom denna förändring. 

Utbytesresor för språkklasser? 

Det fanns tidigare, men inte längre. 

• Höga kostnader för föräldrarna var en avgörande faktor. 
• Administration och ansvar för skolan var en annan anledning. 
• De tidigare resorna genomfördes inte helt enligt regelverket, vilket gör det svårt att 

arrangera liknande resor idag. 

Studieresor för andra årskurser än niorna? 

En förälder önskar att även elever i årskurs 4–8 får möjlighet att åka på studiebesök till 
museer etc., precis som på vissa andra IES-skolor. Skolan ska fundera på detta, men en 
anledning till skillnader mellan skolor är att det är mer komplicerat och medför mer 
kostnader för en skola i Örebro att resa till olika museer än det är för en skola i Stockholm. 

Önskemål om fler rörelseraster för årskurs 4–6 

Det finns redan tid för raster med rörelse, men skolan ser behovet av fler insatser. Detta är 
något som ingår i satsningen Move with IESÖ, till exempel genom PEP-breaks på måndagar 
som lärare ansvarar för. Skolan är medveten om vikten av fysisk aktivitet mellan lektionerna 
och har därför även infört regler om att eleverna inte får använda sina telefoner eller 
Chromebooks på rasterna. 

Fotbollsturnering? 

En fotbollsturnering för årskurs 6 kommer att anordnas under våren. IES har en egen 
fotbollsturnering i Stockholm där alla skolor bjuds in att delta. Tidigare fanns även Skol IF 
(från Riksidrottsförbundet) med flera olika sporter, men det lades ner för 6–7 år sedan. 

Upplevd stökighet i vissa klasser i årskurs 5–7 

Ja, det har förekommit störningar i vissa klasser. Skolan har haft flera möten med klasser, 
elever och föräldrar. Rektor påpekar att detta är en nationell trend – det är generellt sett 
mer stök i skolorna idag än tidigare. Samtidigt upplever många att IESÖ är en lugn skola 
jämfört med andra skolor. 
 
 



 

Vad görs när elever är stökiga? 

• Skolan vidtar åtgärder, men inte alla elever ser vad som faktiskt görs. 
• Det är svårt att relegera elever – det kan endast ske två gånger per år. Och det är ofta 

inte den bästa metoden för en elev. 
• Andra åtgärder som används inkluderar kvarsittning och andra insatser. 

Mobbning – hur jobbar skolan? 

• Skolan har en trestegsmodell för att hantera mobbning, information finns på 
SchoolSoft. 

• Lärare, mentorer och Trygghetsrådet arbetar med att hantera situationer. 
• Föräldrar som har oro ska kontakta skolan direkt. 

Ringer mentorerna fortfarande till föräldrarna? 
Ja, det gör de. Om en förälder upplever att de inte får samtal, uppmuntras de att kontakta 
sitt barns mentor. 

Säkerhet 

Föräldrar känner sig trygga med att skolan har låsta dörrar och tydliga rutiner. 

• Skolan får beröm för sitt agerande i samband med skolskjutningen den 4 februari. 
• En genomgång av säkerhetsrutiner för lärarna kommer att genomföras. 
• Skolan använder CoSafe, en gruppchatt för att hantera situationer som kan kräva 

inrymning eller utrymning. 
• Önskemål från föräldrar att viktiga meddelanden ska skickas via SMS istället för e-

post. 

 

Föräldrarmingel för årskurs 6 

Två föräldrar i årskurs 6 har tagit initiativ till ett mingel för att fler föräldrar ska kunna träffas. 
Det första tillfället hölls i november på Clarion och samlade cirka 30 föräldrar – mycket 
uppskattat! 

Om andra årskurser vill anordna liknande träffar finns en förälder som arbetar på Clarion och 
gärna hjälper till. PTA kan förmedla kontakt. 

Facebook-grupp för årskurs 6: Sök på: "Föräldrar till 6:orna på IES Örebro 2024". 

 

 
 



 

 
PTA behöver fler aktiva medlemmar! 

Fantastisk uppslutning av föräldrar idag – superkul att vi var så många engagerade! 
 
Vi från PTA berättade kort om vad vi gör idag, såsom möten, aktiviteter och sponsring. En 
förälder frågade hur ofta vi har möten. Svaret är att vi just nu har ett möte på hösten, ett 
årsmöte och ett möte på våren. Detta är helt upp till oss som grupp – om vi känner att vi vill 
ses oftare för att följa upp vissa frågor med skolan, kan vi enkelt bestämma fler möten. PTA-
föreningen formas och drivs av oss som är aktiva, och vi avgör själva hur mycket tid vi kan 
lägga ner. 
 
PTA behöver fler aktiva medlemmar för att kunna fortsätta driva möten med skolan, 
medlemsinsamlingar och aktiviteter som discon och sponsring. Just nu är vi ungefär fyra 
aktiva, men till hösten är vi kanske bara tre. 

Vill du engagera dig? Hör gärna av dig! 

• Webb: www.ptaieso.se 
• E-post: styrelsen@ptaieso.se 
• Facebook sida att följa: https://www.facebook.com/ptaorebro  
• Facebook grupp för att enkelt hålla kontakt med varandra: 

https://www.facebook.com/groups/1061726812316969 
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